
‘Is er in die tien jaar veel 
veranderd?’ Lachend: ‘Nou 
ja, ik heb drie kinderen  
en een hond erbij. Maar 
verder? Ik ben een positief 
persoon, probeer altijd de 
lol in mijn werk te houden. 
En dat is nog steeds zo. 
Natuurlijk is het allemaal 
wel serieuzer geworden, 
maar dat komt ook omdat 
ik nu notaris ben. Dat is 
het ondernemerschap.  
En dat is best pittig af en 
toe, want ook bij ons staan 
de tarieven onder druk.’

Kennis en Kwaliteit

‘Ik hou ervan om met 
mensen om te gaan. Dat 
staat hoog bij mij in het 
vaandel. Met een drukke 
dag vol afspraken voel ik 
me goed. Wij hebben het 
ook al jaren hartstikke 
druk, zelfs ondanks de 
crisis. Ik denk dat dat komt 
doordat we veel hebben 
geïnvesteerd in kennis en 
kwaliteit. Daarnaast is een 
ander notariskantoor in  
de regio gestopt en bij  
ons kantoor gevoegd. Ook 
zitten we in een omgeving 
met veel ondernemers, 
daar staan we middenin  
en hebben we goed contact 
mee. De lijnen zijn kort. 
Dat betekent dat we ook 
veel buitenlands werk 
doen. Veel in het Engels.
Destijds zei ik dat we een 
laagdrempelig kantoor 
zijn, dat klopt nog steeds. 
We staan midden in de 
maatschappij. Mensen 
kunnen voor allerlei zaken 
bij ons terecht. Wel zie ik 
steeds meer een schifting 
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in onze praktijk tussen –  
al zeg ik het nu wat hard – 
‘ramwerk’ en juridische 
advisering. Op dat laatste 
richten wij ons echt. Dat 
hebben we sinds kort  
ook in ons logo staan.’

Vertrouwen

‘De toekomst zie ik met 
veel vertrouwen tegemoet. 
Mijn collega zegt altijd: 
“Als je vandaag denkt 
hetzelfde te doen als 
gisteren, dan heb je 
morgen geen toekomst.” 
En zo zie ik het ook. 
Misschien gaat ons beroep 
wel enorm veranderen, 
wordt onroerend goed 
bijvoorbeeld volledig 
geautomatiseerd. Toch 
denk ik dat de vraag naar 
onze kennis en onze 
vertrouwenspositie niet 
verdwijnt. Sterker nog,  
de behoefte aan juridisch 
advies in deze complexe 
samenleving neemt alleen 
maar toe.’

Vader

‘Ik heb nog veel contact 
met mijn vader over mijn 
werk en het kantoor, soms 
tot vervelens toe van m’n 
moeder en mijn zussen. 
Het is fijn dat er iemand  
is die zo dichtbij je staat  
en waarmee je dingen  
kan delen. Of ik dat in de 
toekomst ook krijg met 
een van mijn kinderen?  
De oudste is 11, dus dat is 
moeilijk te zeggen. En ze 
moeten ook natuurlijk zelf 
weten wat ze later willen 
gaan doen.’
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